
JAARVERSLAG vv LENS VAN DE ALGEMEEN SECRETARIS OVER HET SEIZOEN 1974-1975.  
 
Op 24 juni 1974 werd het bestuur in de volgende samenstelling gekozen:  
Hans van der Kleij  (voorzitter),  
Gerard van den Steen  (secretaris),  
Wil van der Wilk  (penningmeester),  
Guido Halleen en  
Cees van Beek   (kommissarissen).  
In tegenstelling tot vorig seizoen dus direkt een compleet bestuur, waarbij echter wel moet worden aangetekend, dat zowel de 
secretaris als de penningmeester nieuwkomers in dit college waren, die het bestuursvak nog moesten leren en zich in de 
bestuursproblemen volledig moesten inwerken.  
Helaas moest Guido Halleen in maart 1975 afhaken. Hij kon zijn bestuursfunctie niet meer op een zodanige manier vervullen 
als hij voor het goed functioneren daarvan verantwoord achtte. Zijn eigen werkzaamheden vergden een dermate inspanning 
en hoeveelheid tijd, dikwijls in de avonduren, dat hij dit niet kon verenigen met het bestuurslidmaatschap. Uiteraard heeft het 
bestuur zijn elfjarige ervaring node moeten missen.  
Aangezien er geen kandidaat werd gevonden voor de open gevallen plaats, moest het vele werk, dat Guido deed onder de 
overgebleven bestuursleden worden verdeeld.  
Een woord van dank voor zijn inzet is hier zeker op zijn plaats. Wij hopen, dat wij nog eens op een andere wijze te zijner tijd 
een beroep op hem mogen doen.  
ALGEMEEN  
Het nieuwe bestuur zag zich aan het begin van haar werkzaamheden gesteld voor de taak de uitbreiding van het klubgebouw 
tot een goed eind te brengen. Toezeggingen van een groep leden om hierbij de helpende hand te bieden werden niet gestand 
gedaan. Het was daarom des te jammer, dat het werk van sommige van onze leden door tegenslag teniet werd gedaan. Zo 
moest de zaal, welke bestemd is voor de Jeugd, door wateroverlast geheel opnieuw worden betegeld, nadat net de gehele 
vloerbedekking was gelegd.  
Een financiële strop, die hard aankwam. Door de herstelwerkzaamheden van de gemeente aan de riolering werden wij 
opnieuw geconfronteerd met een tegenslag, doordat tengevolge van het wegpompen van het grondwater ook een gedeelte 
van ons oude klubgebouw ging verzakken. Wederom een zware belasting van ons budget. Nog steeds is het bestuur met de 
architect en Gemeentelijke instanties aan het onderhandelen over schadevergoeding voor beide gevallen.  
Ook bij de controle op de bouw door de diverse Gemeentelijke instanties (zoals Bouw en Woningtoezicht, Brandweer en 
Politie) bleken er enkele zaken anders te worden uitgelegd dan in de bouwvergunning stond beschreven. Al deze tegenslagen 
vergden van het bestuur extra aandacht en vele uren besprekingen met de diverse instanties. Dat wij uiteindelijk er toch in 
geslaagd zijn de nieuwbouw volledig in gebruik te nemen, danken wij mede aan de helaas te weinig leden die daarbij 
behulpzaam waren. 
Ook de begeleiding van de selectie elftallen vereiste extra aandacht, vooral in de periode, dat ons eerste elftal zich geruime 
tijd in een hachelijke situatie bevond. Met gezamenlijke inspanning van trainer en spelers werd degradatie nog net voorkomen.  
In de loop van het seizoen werd het bestuur ook geconfronteerd met de strafzaak met botrekking tot de bekerwedstrijd 
Kranenburg 1- LENS 1, welke wedstrijd door wanordelijkheden van de zijde van Kranenburg 10 min. voor tijd door de 
scheidsrechter werd gestaakt en waarna het bestuur terecht besloot onder de heersende omstandigheden niet meer verder te 
laten spelen. Dat onze vereniging schuldig werd verklaard aan het staken van deze wedsrijd, ook door de commissie van 
Beroep, druist in tegen ons aller rechtsgevoel. Helaas ontbraken ons de geldmiddelen en ook de tijd om een civiel rechtelijke 
procedure tegen de KNVB aan te spannen en moesten wij ons noodgedwongen bij deze straf neerleggen.  
Door al deze extra werkzaamheden kon het bestuur helaas niet altijd die aandacht besteden aan een ander facet van de 
vereniging, namelijk het recreatieve gedeelte. Het bestuur is er zich van bewust, dat dit facet een belangrijke plaats moet 
innemen en zeker zó belangrijk is als het prestatievoetbal.  
Fnuikend voor het verenigingsleven was ook het zeer slechte weer gedurende het seizoen, waardoor zeker dertien 
weekeinden voetballoos ten onder gingen. Te weinig aandacht werd besteed aan het opvangen van onze leden tijdens deze 
verregende weekeinden. Het is zaak om in het komend seizoen ons op dit gebied terdege voor te bereiden. De recreatie mag 
ondanks alle prestaties niet uit het oog worden verloren. Dit zal een van de vele taken zijn, die het bestuur hot komend 
seizoen hoog op de agenda zal moeton plaatsen.  
De KaKa zorgde ervoor, dat er voor jong en oud gedurende het seizoen andere aktiviteiten op ons komplex plaatsvonden dan 
voetballen, vooral de klaverjasavonden en beatavonden werden goed bezocht. Ook de gebruikelijke medewerkersavond mag 
geslaagd worden genoemd. Deze avond kreeg nog extra cachet, omdat wij een uniek feit konden herdenken. De Heer F.A. 
Flumans was dit seizoen 25 jaar leider van een jeugdelftal en het bestuur was van mening, dat dit jubileum niet ongemerkt 
voorbij mocht gaan.  
Het besluit om ter gelegenheid van de ingebruikneming van het uitgebreide klubgebouw geen recepties te geven maar 
daarvoor in de plaats een boekwerkje uit te geven, waarin de vijfjaar opbouwwerk werd vastgelegd, is weloverwogen 
genomen. De Pers heeft er ruime aandacht aan besteed en wij hebbon van vele zijden lovende reakties ontvangen.  
Uiteraard kan een vereniging niet draaien zonder dat daarbij de financiën een grote rol spelen. De sterk stijgende kosten en 
het verlangen van het bestuur om de leden zo weinig mogelijk te belasten met hoge kontributies, hoge consumptieprijzen etc.  
vereiste een voortdurende waakzaamheid ten aanzien van onze financiële positie. Een de door ons aangegane schuldlasten.  
Wij moeten ons er wel van bewust zijn dat do begroting van onze vereniging voor een zeer belangrijk deel steunt op de 
inkomsten uit de bar, maar vooral uit de opbrengsten van de Toto/Lotto.  
Onze leden, die in deze kommissie zitting hebben, staan gedurende de loop van het seizoen zeker niet in het middelpunt van 
de belangstelling. Van deze kommissie geen uitgebreide publikaties in de LENSrevue. Werken achter de schermen noemt 
men dit. Slechts in het jaarverslag komen enkele regels voor over het werk van de Toto/Lotto-kommissie, en in het financiële 
overzicht blijkt dan wel hoe groot de opbrengst ook is geweest. Wij willen hier dan ook duidelijk stellen, dat zonder de hoge 
opbrengsten uit Toto/Lotto het ons nimmer was gelukt om aan alle tegenslagen, zoals hierboven geschetst, het hoofd te 
bieden.  



Senioren  
De Seniorenselectie stond ook dit seizoen onder leiding van de heer W.G. Anderiesen. Ondanks de soms barre 
weersomstandigheden was de opkomst bij de trainingen bijzonder goed te noemen. Er werd in totaal 101 maal (inderdaad 101 
x) getraind; een grote groep spelers presteerde het om meer dan 90 maal daarbij op te komen.  
Nog steeds klinkt ook in onze vereniging het verwijt, dat er te veel aandacht aan de selectiegroepen zou worden besteed en 
de broodjes en kopjes melk na afloop van de trainingen zijn een doorn in het oog van sommige leden. Natuurlijk krijgt onze 
selectie onze volle aandacht. Een voetbalvereniging is nu eenmaal op prestatie gericht, waarbij de positie van een eerste elftal 
een belangrijke plaats inneemt. Dat aan dit elftal dan ook extra aandacht moet worden besteed is een logisch gevolg daarvan. 
De inzet van onze selectie, vooral in de moeilijke periode van degradatiegevaar, kan een voorbeeld zijn voor alle leden.  
Voor de andere seniorenelftallen was dit jaar weer gelegenheid om te komen trainen onder bekwame leiding. Helaas was de 
opkomst van deze groep, zoals de laatste jaren gebruikelijk is, weer minimaal. Het natte seizoen zal hiervan wel de oorzaak 
zijn geweest.  
Onze tweede selectiegroep senioren stond voor het eerst onder leiding van Hans Zoet, die tevens de leiding van het derde 
seniorenelftal had. Bij deze groep, voornamelijk bestaande uit jongere spelers, was de opkomst bij do trainingen niet zoals  
mag worden verwacht. Gedeeltelijk werd dit veroorzaakt, omdat een aantal tot deze groep behorende spelers in militaire 
dienst was. De prestaties van het derde elftal vielen wat tegen. Het steeds maar weer afstaan van spelers aan LENS 1 en 2 is 
hier gedeeltelijk de oorzaak van.  
Het tweede elftal heeft de verloren gegane positie niet kunnen heroveren. Hoewel dhr. Anderiesen zoveel mogelijk de 
begeleiding van dit elftal op zich nam kon toch niet worden voorkomen, vooral bij de vele verre uitwedstrijden, dat het elftal 
zonder vaste leider stond. Dit kwam uiteraard de eenheid in het elftal niet ten goede. Willen wij dit elftal weer omhoog stieten, 
dan zal een goede vaste leider een dwingende eis zijn.  
Mocht onze vorige secretaris een somber geluid laten horen over niet-opkomers, afschrijvers en inkomplete elftallen, dit 
seizoen is het allemaal toch wel veel beter gegaan dankzij medewerking van onze leden.Voor meer uitgebreide informatie 
verwijzen wij graag naar het verslag van de secretaris van de SEKO.  
Vermeld dient nog te worden, dat gedurende het seizoen de SEKO steeds meer kommissieleden zag heengaan, zodat aan 
het eind slechts de Heren van Wassem, Guit en Koot de zaken draaiende moesten houden. Een haast onmogelijke opgave, 
die toch met aller inspanning tot een goed eind werd gebracht.  
 
JUNIOREN, PUPILLEN EN WELPEN  
De selectie A-junioren stond dit seizoen o.l.v. Hans Zoet, die tevens de leiding over het eerste elftal op zaterdag had. Hij wist 
van dit elftal een hecht team te maken, dat hoge ogen gooide naar het kampioenschap. Het slechte weer was er de oorzaak 
van, dat de kompetitie niet werd uitgespeeld.  
De KNVB bepaalde in de loop van het seizoen, dat de leeftijd voor de A klassers weer tot 18 jaar zou worden teruggebracht.  
Gelukkig werd daarbij tevens bepaald, dat deze verlaging van de maximum leeftijd eerst voor het seizoen 1976 van kracht zal  
worden, waardoor wij met het bijna komplete elftal het komend seizoen met optimisme tegemoet kunnen zien.  
De B- en C-selecties stonden o.l.v. Theo Hoefnagel. Vooral het eerste B-elftal behaalde dermate goede resultaten, dat bij een 
volledige uitgaspeelde competitie dit elftal zeker kampioen zou zijn geworden.  
C1 bestond voornamelijk uit 1e jaars C-klassers. Aanvankelijk waren de resultaten niet al te best, maar op den duur wierpen 
de trainingen toch wel hun vruchten af.  
De woensdagmiddagklub floreerde weer best. Vele pupillen en welpen maakten gebruik van deze gelegenheid om zich 
spelenderwijs het voetbalspel eigen te maken. Voor de selectietrainingen pupillen en welpen mochten wij weer een beroep 
doen op Hans Zoun, die deze taak op voortreffelijke wijze heeft uitgevoerd. Het uitgebreide verslag van onze JUKO-secretaris 
vertelt U vorder alle details.  
Het blijkt, dat er weer vreselijk veel en soms nutteloos werk (afkeuringen) werd verricht in het belang van LENS.  
 
TOTO/LOTTO-KOMMlSSlE  
Zeer optimistische geluiden kwamen in de loop van het seizoen van deze kommissie bij het bestuur binnen. Speciaal de nieuw 
ingevoerde Lotto overtrof alle verwachtingen. Niet alleen was de natuurlijke goklust van de Nederlander hiervan de oorzaak;  
ook en vooral het vele stille werk van onze kommissieleden heeft enorm tot het behaalde resultaat bijgedragen. Een 
opbrengst van ca. f 48.000,- is toch wel om even bij stil te staan.  
Wij moeten ons er wel van bewust zijn, dat het werk van deze kommissie zeer belangrijk is. Vallen deze inkomsten weg, dan  
zuilen noodgedwongen een groot aantal aktiviteiten wegvallen. Dankzij deze hoge opbrengst kon het bestuur, zoals reeds 
eerder gememoreerd, enkele zeer dringende onvoorziene investereningen laten uitvoeren.  
Het is jammer, dat de secretaris ven deze kommissie te kennen heeft gegeven dat hij na vele jaren trouwe dienst moet 
afhaken. Jammer, maar wij moeten dit accepteren in de verwachting, dat andere gegadigden gemakkelijk te vinden zullen zijn.  
 
REDAKTlE LENSREVUE  
De redaktie is er in geslaagd van de LENSrevue iets meer te maken dan alleen maar een opstellingenblaadje. De rubriek  
“fakkel” wers een succes. Eindelijk eens een, zij het "gedwongen", wekelijkse bijdrage van de leden.  
Ook aan de wedstrijden werd redelijke aandacht besteed, hoewel dit natuurlijk afhankelijk is van de berichten van de 
aanvoerders.  
De verzorging van de LENSrevue was dit seizoen in goede handen. Deze werkzaamheden waren afgelopen seizoen 
geconcentreerd in ons klubgebouw. Dankzij de medewerking van enige moeders en vaders van onze pupillen kon elke week 
weer opnieuw de LENSrevue in uw bus glijden. Ook enkele junioren en senioren waren hierbij behulpzaarn. Het typewerk 
werd eveneens door een moeder van een van onze welpen elke week trouw verzorgd.  
Hot was fantastisch zulk een samenwerking en dat voor een groot deel door de ouders van onze pupillen en welpen.  
 
BEHEER KLUSGEBOUW  
Na het vertrek van het echtpaar Hierck werd voor het eerst het beheer weer in eigen handen genomen. Een groot aantal leden  
en aanhang had zich voor de bezetting achter de bar beschikbaar gesteld en het Bestuur ging met vertrouwen het seizoen 
tegemoet. Helaas bleek niet alles van een leien dakje te gaan. Velen die zich hadden aangemeld haakten na enkele weken af 
en lieten niets meer van zich horen.  



Er bleken vele tekorten te ontstaan, waarvan de oorzaken niet konden worden opgespoord. Toch lukte het steeds weer voor 
min of meer komplete bezetting te zorgen, zodat er wat dat betreft geen al te grote moeilijkheden ontstonden. Toch heeft het 
bestuur aan het eind van hot seizoen zich beraden om de exploitatie van het klubgebouw uit handen te geven. Er werden zelfs 
besprekingen gevoerd met enkele gegadigden.  
Op advies van onze financiële experts en enkele enthousiaste leden werd echter besloten het beheer toch weer in eigen hand 
te nemen.   
 
STRAFKOMMISSIE  
De taak van de Strafcommissie is moeilijk. Een wijs en objectief oordeel geven, indien alleen leiders en spelers worden 
gehoord en geen scheidsrechter en tegenpartij is heel moeilijk. Dat deze kommisaie de meeste door haar opgelegde straffen 
zag bevestigd door de uitspraken van de commissies van onderzoek van de KNVB strekt haar alleen maar tot eer.  
Een grote onbillijkheid in de hele KNVB rechtspraak vinden wij , dat aan speler van aan HVB-elftal voor een bepaalde 
overtreding bestraft wordt met een schorsing en administratiekosten, welke op een enkele uitzondering na, varieren tussen f. 
3,75 en f. 12.50 terwijl een KNVB-speler voor datzelfde feit minimaal f. 25,- moet betalen en dikwijls nog een zwaardere 
schorsing krijgt. Het wordt tijd, dat hierin eens een lijn wordt getrokken.  
 
KONTAKTKOMMISSIE  
De KAKA kan terugzien op een geslaagd seizoen. Jammer, dat de avond voor senioren alleen zo slecht werd bezocht. De 
uitbreiding van het klubgebouw kon nog niet ten volle worden benut. Integendeel moest het bestuur gedurende het seizoen 
besluiten de zijzaal gedurende de weekeinden gesloten te houden, omdat door gebrek aan toezicht er vele vernielingen 
werden aangericht. De aldaar geplaatste tafeltennistafels en verdere speIen moesten daardoor weer worden opgebroken. 
Helaas heeft de gehele KaKa te kennen gegeven volgend seizoen niet meer beschikbaar te zijn. Juist nu het bestuur de volle 
aandacht wil gaan bestoden aan een verbetering van het verenigingsleven is dit des te jammer.  
 
AKKOMMODATIE  
De zeer grondige beurt, die het eerste veld aan het begin van het seizoen kreeg, heeft zijn vruchten wel afgeworpen. Het veld 
was, afgezien van de te grote hoevoelheid water, die naar beneden kwam, over hot algemeen goed bespeelbaar, ook tegen 
het eind van het seizoen. Wij hopen maar, dat ook komend seizoen dit veld in goede conditie zal zijn, maar zoals het zich nu 
laat aanzien vrezen wij het ergst.  
Het tweede veld wordt zoals gebruikelijk te zwaar belast, waardoor het al snel een modderpoel wordt of een dorre 
woestijnvlakte. Helaas is hiertegen niets te doen.  
De tribune heeft zijn nut wel bewezen. Op vele wedstrijddagen konden de supporters fijn vanuit een beschut plekje de strijd in 
de regen volgen.  
Hot speelterreintje is inmiddels voorzien van schommels, die dankzij de Lotto konden worden aangaschaft. Nog steeds 
wachten wij op een aanbod van andere speelwerktuigen. Het grote aantal larfjes,dat tegenwoordig onze terreinen bevolkt 
smeekt erom.  
Nog steeds zijn er ten aanzien van onze akkommodatie verlangens. Zo moet er bij de ingang een goed onderkomen voor 
onze “Ome” Nico komen. Ook do keukeninstallatie schreeuwt om vernieuwing. Helaas onze financiële positie belemmert ons 
om uitvoering te geven aan onze plannen te dien aanzien. Laten wij hopen, dat ook nu weer onze Toto/Lotto-kommissie 
uitkomst kan brengen.  
 
LEDENTAL  
Wederom moesten wij toezien, dat het ledental tegen het eind van het seizoen terugviel. Een van de grootste oorzaken 
hiervan was het gebrek aan interesse, vooral bij de leden tussen 11 en 15 jaar, in welke categorie de meeste bedankjes 
binnenkwamen.Ook de aanmeldingen van nieuwe welpen bleef ver achter. De enorme regenval kan wel als een van do 
oorzaken van de terruggelopen belangstelling in het voetbal worden aangemerkt. De trek naar de zaalsport is tegenwoordig 
enorm. Het wordt tijd, dat de KNVB eens iets gaat doen aan het animeren van de voetbalsport. De KNVB zag haar ledental 
met 10.000 afnemen. Ook LENS zal zich aktiever moeten gaan opstellen in de wijken rondom onze terreinen, teneinde de 
aanwas van onderaf te stimuleren.  
Een vergelijking van het aantal leden aan het begin van het seizoen 1974-75 en 1975-76 volgt hieronder:  

Sen junA junB  junC pups welpen NS  Dames  Totaal  
1974-75  183  72  66  88  53  56   72  6  596  
1975-76  178  68  61  57  59  32  72  - 527  
verschil  -5  -4  -5 -31  +6  -24 - -6  -69  
 
Behalve bovengenoemde oorzaken van de daling in het ledental kan ook weer worden vermeld de vele verhuizingen naar 
elders en de teleurgestelden, die van mening waren, dat hetzij de sfeer in onze vereniging niet goed meer was, of dat zij in 
een te laag elftal stonden opgesteld. Er zijn 20 overschrijvingen naar andere verenigingen door het bestuur getekend. Bij de 
andere verenigingen blijken echter ook teleurgestelden te zijn. Immers 17 nieuwe leden meldden zich bij onze vereniging aan. 
Deze "volksverhuizing” in de tweede helft van mei neemt steeds grotere vormen aan. Wij vragen ons af of hiermede de 
voetbalsport wel is gediend.  
 
SLOTWOORD  
Mijn voorganger, Guido Halleen, stelde in zijn slotwoord van het verslag 1973-74, dat LENS nog steeds in ontwikkeling is en 
zijn draai nog niet heeft gevonden. Ik ben van mening, dat het afgelopen seizoen een periode van consolidatie is geweest. Het 
klubgebouw is gereed gekomen, het eerste elftal heeft het eerste klassseschap behouden, de overige elftallen konden hun 
positie behouden, uitgezonderd het zevende seniorenelftal, dat het kampioenschap wist te behalen en daardoor promoveerde.  
LENS moet nu gaan werken aan een goede en hechte organisatie, die zowel aan de prestaties als aan de recreatie 
evenredige aandacht moet besteden. Het bestuur kan dit niet alleen. Net zomin als het dit afgelopen seizoen kon. Dankzij do 
vele medewerkers van klein tot groot en van jong tot oud, kon het seizoen 1974-1975 toch nog succesvol worden afgesloten. 
Het liep echt niet allemaal op rolletjes en er werden door het bestuur en onze kornmissieleden wel eens fouten gemaakt, dat 



zal niemand ontkennen, maar onze leden moeten toch veel waardering kunnen opbrengen voor al die leden, die naast het 
voetballen, waarop zij recht hebben, ook iets extra’ s deden, teneinde de vereniging draaiende te houden.  
Dank aan allen, die het mogelijk hebben gemaakt, dat onze vereniging zo heeft gedraaid, zoals afgelopen seizoen. Dank ook 
aan alle ouders, die ons daarbij terzijde hebben gestaan.  
Wij hopen, dat wij het komend seizoen niet tevergeefs een beroep op U mogen doen als wij U menen nodig te hebben om 
LENS omhoog te stieten in de vaart der Volkeren.  
Gerard van den Steen, 
Algemeen secretaris. 
 
JAARVERSLAG TOTO- EN LOTTOKOMMISSIE 1974-75  
Na een moeizame start, welke vooral te wijten was aan de te late en gebrekkige uitgifte van de bescheiden en formulieren 
door de Nationale Sporttotalisator, wat onze medewerkers diverse vrije uren en zelfs vrije dagen heeft gekost, is de Toto en 
vooral de Lotto dit jaar toch weer bijzonder goed gaan draaien.  
Dat dit weer mogelijk was, is vooral te danken aan de inzet van de bekende medewerkers, die dit werk nu al jaren voor de  
vereniging doen. Sommigen zelfs al zo'n vijftien à zestien jaar. Het is daarom zo teleurstellend dat er ook na diverse 
oproepen, zich nog nooit nieuwe medewerkers hebben gemeld, met een gelukkig zeer gunstige uitzondering in de persoon 
van de heer Sandifort, die een groepje junioren rond zich heeft gevormd, welke iedere week trouw bij hun naaste 
buurtbewoners de formulieren halen en brengen. Jongens, daarvoor dank en ga zo door!  
Maar waar blijven de senioren? Er zal toch iets moeten gebeuren, temeer daar het voor diverse medewerkers toch het laatste  
seizoen is. Dit seizoen loopt voor de toto/lotto tot eind december 1975, dus u heeft nog tijd om zich te melden.  
Ook de deelname van eigen leden vind ik nog steeds miniem, wat vooral blijkt uit de geringe inlevering in het klubgebouw.  
Het klinkt misschien allemaal wat negatief, maar het is nu eenmaal zo. Daarom langs deze weg dank aan alle medewerkers 
en inleveradressen, die het toch weer gepresteerd hebben om ook dit jaar weer LENS bij de verenigingen te houden met de 
hoogste toto- en lotto-inleg.  
Toto-en lottosecretaris, 
 A. van Luxemburg.  
 
JAARVERSLAG JUNIORENKOMMISSIE 1974-75.  
De Juniorenkommissie heeft het gehele seizoen 1974-75 bestaan uit de heren:  
J.Colpa   voorzitter  
J.C.Hop   sekretaris  
R.Becker   materiaal  
A.v.Baggum   A-klassers  
W. Kouwenhoven  B-klassers  
C.v.d. Hulst   C-klassers  
N.Osse   pupillen en welpen  
De Juko werd het afgelopen seizoen gesteund door de Pupillen/Welpenkommissie gevormd door de heren N.Osse en 
P.Boëseken.  
Deze heren hebben het gehele seizoen, voor zover er gevoetbald werd, de zaterdagmorgen voor hun rekening genomen. 
Jammer was het dat op het eind van het seizoen Nico Osse verstek moest laten gaan wegens opname in het ziekenhuis en 
Peter Boëseken om studieredenen. Op dat moment bleek dat een PUWEKO, bestaande uit twee heren, te weinig is. Het 
verdient dan ook aanbeveling deze kommissie komend seizoen te doen bestaan uit 3 of 4 personen.  
De Juko had dit seizoen de zorg over 18 juniorenelftallen, n.l. 6 A, 5 B, en 7 C-elftallen, waarvan 3 A-elftallen op zondag en de 
rest op zaterdag speelden.  
De Puweko begon met 5 pupillen- en 5 welpenelftallen. In de loop van 1974-75 werd hier nog 1 welpenelftal aan toegevoegd. 
Behoudens enkele uitzonderingen konden alle elftallen gedurende het gehele seizoen op een vaste leider rekenen, hetgeen 
betekent, dat ruim 30 LENS-leden zich hiervoor beschikbaar stelden. Bovendien stelde de gehele A-selektie (voor zover nog 
geen leider) zich beschikbaar om op zaterdagochtend de pupillen- en welpenwedstrijden te fluiten. Daar nog bij nemend de 
senioren, die een trainingsgroep onder hun hoede namen, en de mensen, die de woensdagmiddagklub verzorgden, dan 
kunnen we trots zijn op het aantal LENS-leden dat nog wat voor hun vereniging wil doen.  
Een bijzonder woord van dank aan allen, die het werk van de Juko en Puweko hielpen verlichten, is hier zeker op zijn plaats.  
Het seizoen 1974-75 is voor ons niet zo succesvol verlopen. De overmatige regenval is hier wel de voornaamste oorzaak van  
geweest. Om en nabij 12 weekends ging het voetballen niet door. Het grootste probleem was wel een alternatief programma 
hiervoor te vinden. Dankzij de medewerking van Hans Zoun en Paul v.d. Steen zijn wij hierin, ondanks wat strubbelingen, toch 
enkele zaterdagen geslaagd.  
Doordat de kompetitie voor geen enkel elftal werd uitgespeeld, kon men geen officiële kampioen aanwijzen en had een 
onbevredigend verloop.  
TRAININGEN  
De trainingen werden bet afgelopen seizoen verzorgd door:  
J.Zoet   voor de A-klassers  
T.Hoefnagel  voor de B- en C-klassers  
J.Zoun   voor de pupillen en welpen  
De trainingen van de selektiegroepen werden zeer goed bezocht, wat betekende dat praktisch alle spelers tweemaal per week 
trainden, terwijl de welpen verplicht waren 1x per week te trainen.  
De overige A-klassers werden in de gelegenheid gesteld om op vrijdagavond onder leiding van C.Franke te trainen. Naar ons 
idee werd door te weinig A-klassers van deze gelegenheid gebruik gemaakt.  
De overige B-klassers en C-klassers trainden onder leiding van B.Osse. Men ging hier van start met twee aparte groepen. 
Ook al door de slechte gesteldheid van de terreinen, liep de animo terug en werden de B- en C-klassers in één groep bij 
elkaar gevoegd. Op het laatst van het seizoen word ook deze groep door gebrek aan belangstolling ontbonden.  
De pupillen en welpen konden op woensdagmiddag terecht en speelden op die middagen (indien mogelijk) een onderlinge 
kompetitie. De leiding berustte hier bij J.Meulemans, H. de Jongh, Richard v.d. Hoek en Ferry Bauman. De dames Köneman 
en v.d. Hoek, alsmede Cor Hoppenbrouwer, namen het klubgebouwbeheer op woensdagmiddag voor hun rekening, terwijl 



dezelfde dames bij afkeuring van de velden de pupillen en welpen in hot klubgebouw bezig hielden met het organiseren van 
speIen.  
Aan het begin van het seizoen had de Juko ons seniorlid Wil Verheul beroid gevonden do keeperstraining voor zijn rekening te 
nemen. De animo was hiervoor bijzonder groot en men moest bij toerbeurt (3 tegelijk) op zaterdagmorgen de modder in om de 
schoten van Wil te kunnen keren. Jammer is het te noemen, dat ook deze noodzakelijke training door de voortdurende 
regenval vroegtijdig gestopt moest worden. Ook hier een bijzondor woord van dank aan allen, die het de Juko en Puweko 
magelijk maakten, deze trainingen en bijeenkomsten tot stand te brengen.  
KOMPETITIE  
Zoals hiervoor reeds gemeld, was het door de regenval geen suksesvol seizoen. Daar kwam nog bij dat ons A1 
noodgedwongen op zaterdag moest gaan spelen, wat geen enkel resultaat tot gevolg kon hebben. Geen prettig idee voor een 
Juko, die willens en wetens zo' n seizoen tegemoet moest gaan. Toch wil ik de resultaten van onze elftalIen de revue laten 
passeren. Men dient hier echter wel in ogenschouw te nemen, dat door geen enkel elftal het vereiste aantal 
kompetitiewedstrijden werd gespeeld.  
LENS 1 was met RKAVV in de hoogste zaterdagafdeling de kampioenskandidaat. Met ieder nog 6 wedstrijden te spelen werd 
besloten een eind aan deze kompetitie te maken met de wedstrijd LENS 1- RKAVV 1, met als inzet het, officieuze 
kampioenschap. RKAVV stond op dat moment met 1 punt voor op LENS. LENS moest dus winnen om zich officieus kampioen 
te noemen.Helaas gingen onze jongens mot 1-0 ten onder en ging RKAVV met de bloemen naar huis.  
De volgende resultaten werden door de andere A-klassers bereikt:  
LENS 2 uit 17 wedstrijden 16 punten  
LENS 3  17  17  
LENS 4  14  17 
LENS 5  15  12  
LENS 6  14  9.  
LENS 7 ( B1): Als enige kandidaat voor het kampioenschap zou B1 in aanmerking zijn gekomen. Helaas moesten ook hier 
nog 7 wedstrijden gespeeld worden om kampioen te kunnen worden. Praktisch was dat een onmogelijke zaak. Bijzonder 
jammer voor deze jongens, want zij hadden het beslist gehaald. De naaste konkurrenten wisten zij op afstand te houden  
ADO-LENS 0-0;  
LENS-ADO 3-1;  
LENS-VUC 2-1;  
VUC-LENS 1-4.  
LENS B1 was het enige elftal in deze afdeling, dat na 15 kompetitiewedstrijden nog ongeslagen was.  
Resultaten overige B-klassers: 
LENS 8  13-15;  
LENS 9  13-9;  
LENS 10  14-7;  
LENS 11 12-16.  
LENS 12 (C1) bezorgde de Juko aan het begin van het seizoen de grootste zorgen. De eerste 5 wedstrijden werden verloren 
en dat was voor LENS een ongekende zaak. Gelukkig kwam tijdig de ommekeer en wisten deze jongens uit 10 wedstrijden 
nog 12 punten te pakken, waardoor zij toch nog duidelijk afstand namen of gelijk kwamen met o.a. VCS, RVC, VELO, 's-
Gravenzande, Westlandia en Quick.  
Resultaten overige C-klassers:  
LENS 13  13-6;  
LENS 14  13-11; 
LENS 15  14-15;  
LENS 16  12-17;  
LENS 17  12-10;  
LENS 18 13-3.  
 
Pupillen en Welpen  
De resultaten van deze elftallen zijn niet bijgehouden, daar de KNVB van deze wedstrijden geen uitslagen publiceert, hetgeen 
naar ons idee ook niet zo belangrijk is. Alhoewel er naar gestreefd werd het jeugdig talent te selekteren en de juiste training te 
geven onder bekwame leiding, moet men hier toch het spel-element niet uit het oog verliezen. (zie woensdagmiddagklub).  
Toernooien  
De nieuwe toernooikommissie, bestaande uit de heren  
Wim Kouwenhoven,  
Kees v.d. Hulst, 
Nico Osse en  
J.Hop,  
heeft er zorg voor gedragen, dat ook dit jaar de nodige toernooien werden gehouden. Voor alle elftallen (behalve A2 t/m A6) 
werd een eigen toernooi georganiseerd. Alle toernooien konden doorgang vinden, doordat het afgelaste toernooi van 30 maart 
(B1,C1 en P1) kon worden verschoven naar 8 mei. De belangrijkste toernooien waren:  
30 april Utopia-toernooi, gewonnen door TSC  
5 mei Flumans trofee, gewonnen door OSC  
8 mei 't Veentje trofee, gewonnen door UDO.  
Een woord van dank aan allen, die assisteerden bij onze toernooien is hier zeker op zijn plaats, waarbij ook de heren G.v.d. 
Velde en F.Flumans niet vergeten mogen worden voor het beschikbaar stellen van een wisselbeker.  
Wegens geringe belangstelling van de A-kIassers voor toernooien, werd voor hen evenals voorgaande jaren geen toernooien 
georganiseerd. Een bijzonder groot aantal uitnodigingen van andere verenigingen voor toernooien kwam bij ons binnen en de 
Juko moest zelf de keuze gaan maken. Hierbij ging men uit van van zo evenredig mogelijke verdeling, zodat vooral de lagere 
elftallen ook aan bod zouden komen met een gelijk aantal toernooien.  
Veel uitnodigingen van ver buiten de stad werden om de vervoerskosten niet geaccepteerd. De uitnodigingen voor lagere A-
klassers werden doelbewust zoveel mogelijk afgewezen en terecht. Het toernooi bij RVC voor LENS A4 en A5 werd een 



fiasko. Voor elk A-elftal stonden 13 spelers opgesteld, terwijl er 8 opkomers per elftal waren, dit tot ergernis van de leiders en 
goedwillende spelers, die hun vrije tijd voor dit toernooi beschikbaar hadden gesteld.  
Sportkampen  
Na vele verwoede pogingen was het de Juko niet gelukt een of meerdere teams op de been te brengen voor de jaarlijkse 
terugkerende zomerkampen. Ook dit seizoen weer hetzelfde beeld van voorafgaande jaren: een steeds meer afnemende 
belangstelling voor deze kampen.  
De Juko dacht deze zaak nieuw leven in te kunnen blazen door zelfstandig een kamp te gaan runnen voor alle 
leeftijdsgroepen. Ook hiervoor bleek weinig animo te zijn, want voor de 60 beschikbare plaatsen kwamen slechts 24 
gegadigden naar voren.Ondanks deze teleurstellingen liet de Juko zich niet uit het veld slaan en zocht naar andere 
mogelijkheden om de LENS-leden bij elkaar te houden. Men besloot daarom alle tradities overboord te gooien en als 
experiment met bepaalde elftallen naar het buitenland te gaan.   
In eerste instantie werd de A-selektie gepolst en deze jongens waren direct dol enthousiast. de keuze viel bij hen op 
Denemarken en zo vertrok een groep van 18 man en zij hopen, dat volgend jaar weer iets dergelijks georganiseerd zal 
worden. De B- en C-selektie zag ook wel iets in een buitenlandse trip en hun keus viel op Duitsland. Zo werd tijdens de 
Pinksterdagen met een groep van 39 personen een trip gemaakt naar Kaltenkirchen. Ook deze reis werd door alle 
deelnemers voor 100% geslaagd genoemd en zij waren unaniem van mening, dat iets dergelijks herhaald moest worden.  
Vergaderingen 
Behalve de wekelijkse Juko-vergaderingen zijn er nog enkelo bijeenkomsten geweest. Zo word een bijeenkomst van de KNVB 
bijgewoond in het klubgebouw van BTC ter voorbereiding op de KNVB kwisavond, welke in ons klubgebouw werd gehouden. 
In januari werd door de Jukoseckretaris een voorlichtingsavond van Euro Sportring bijgewoond in het klubgebouw van Gona. 
Dit ter voorbereiding op onze buitenlandse reizen.  
Een uitnodiging van de vereniging Cromvliet werd door de sekretaris schriftelijk afgedaan. Voorstel van Cromvliet was om met 
andere verenigingen de problemen bij het organiseren van toernooien te bespreken. Deze vergadering was voor ons niet 
interessant, aangezien de JUKO.daar geen problemen bij ondervindt.  
Grootste probleem bij Cromvliet was, dat hun uitnodigingen om de een of andere reden niet werden geaccepteerd.  
Algemeen  
Zoals reeds hiervoor  vermeld, heeft de Puweko afgelopen seizoen met een onderbezetting gewerkt. Voor het vele werk dat 
de heren Osse en Boëseken hiervoor in het het belang van de pupillen en welpen hebben gedaan, onze bijzondere dank.  
De Juko zou afgelopen jaar met voldoende mankracht hebben kunnen werken, maar misschien wel door onderlinge 
kommunikatiestoornissen ontstonden wel eens problemen. Een zuivere taakverdeling en wisselende diensten op zaterdag en 
zondag kan hierin veel verbetering brengen. De nieuwe funktie van Juko-voorzitter bleek geen sukses te zijn (overigens 
zonder verwijt aan de huidige voorzitter) en is dan ook volgens de Juko nlet voor herhaling vatbaar.  
Het aantal strafzaken is in vergelijking met andere jaren niet groter geworden.  
Het aantal niet-opkomers en afschrijvers (zonder geldige reden) was dit seizoen bijzonder groot. Het verdient aanbeveling om 
het komend seizoen hier drastisch maatregelen tegen te nemen. B.v. bij niet-opkomen of afschrijven zonder geldige reden 
gelijk niet meer opstellen. Alhoewel bij de C-klassers, pupillen en welpen aan een soepele regeling gedacht wordt.  
De afspraak eens per 14 dagen op zondag alle A-klassers wedstrijden op onze velden te laten spelen werd door de KNVB niet 
nagekomen. Ook hier zal het komend seizoen moeten worden toegezien, dat de KNVB zich hieraan houdt. Zo niet, dan zal de 
Juko uitstel van deze z.g. ingelaste wedstrijden moeten vragen.  
Tenslotte dank ik mijn mede kommissieleden voor de samenwerking en het werk, dat zij hebben gedaan. Aan het eind van het 
seizoen 1974-75 moesten wij afscheid nemen van A.v.Baggum wegens te drukke werkzaamheden en J.Colpa om 
studieredenen  
Rijswijk, 5 juni 1975,  
Namens de Juniorenkommissie, 
J.C. Hop.  
 
JAARVERSLAG 1974-75 SECRETARIS SENIORENCOMMISSIE 
De seko startte in de volgende samenstelling: de heren  
Ch. Blok, 
N.Koot, 
F.Guit en  
J.van Wassem, als secretaris.  
Toegevoegd als waarnemer was de heer G.Coomans.  
Zowel de heer Bloks als de heer Coomans zagen zich in de loop van hot seizoen genoodzaakt zich uit de Seko terug te 
trekken. De samenstelling van de Seko, die toch al minimaal was, werd van dien aard, dat de overblijvende leden overbezet 
werden. Aanvulling voor het nieuwe seizoen is dringend nodig.  
De Seko heeft ernaar gestreefd om de basis-opstellingen van het 4e t/m 12e te laten bestaan uit maximaal 14 spelers. Dat 
verwekte vooral bij de aanvoerders enige oppositie. Toch hebben wij gekonstateerd, dat deze opzet goed heeft voldaan. 
Behoudens enige uitzonderingen( 11e en 12e) zijn er geen inkomplete elftallen binnen de ljjnen gekomen. De vele afkeuringen 
gaven aan het reserve staan een extra zwaar accent. Helaaswas dit niet tegen te gaan. Aangezien wij voor het komend 
seizoen echt niet op weer zo' n afkeuringenreeks rekenen, zijn wij van plan hetzelfde systeem door te voeren.  
Wij startten de kompetitie met 12 elftallen, waarvan 4 t/m 12 onder verantwoording van de Seko. Helaas vielen in de loop van 
het seizoen door ernstige blessures en militaire dienst vier keepers uit, zodat do laagste elftallen een gedeelte van de 
kompotitie zonder keepers hebben gestaan, hetgeen door die elftallen goed is opgevangen.  
Ook werd er naar gestreefd de kernen van de elftallen van vorig seizoen zoveel mogelijk te handhaven met uiteraard 
aanvullingen uit junioren. Dat heeft o.i. goed gewerkt. Men gaat elkaar beter leren kennen en laat elkaar niet zo gauw in de 
steek. Dit is dan ook o.i. de reden, dat er dit keer zo verrassend weinig is afgeschreven, waarbij sommige elftallen uitblonken.! 
(zie het overzicht aan het einde van dit verslag). Wij zullen proberen ook volgend seizoen dit zelfde systeem te volgen.  
De start van de kompetitie was bijzonder goed. Het was zelfs zo, dat in de tweede helft 4 t/m 10 goede kansen hadden op het 
kampioenschap. Het was te mooi om waar te zijn. Helaas hield alleen het zevende de race vol. Toch mag ook het 10e worden 
genoemd; in de laatste wedstrijd werd de laatste kans op het kampioenschap verloren.  
Het 4e startte zeer goed met enige grote overwinningen. Ondanks het feit, dat dit elftal teleurstellend veel spelers aan 1, 2 en  



3 moest afstaan, werden in de laatste wedstrijden voldoende punten behaald om toch nog redelijk te eindigen.   
Na een wat zwakke start werd al gauw de juiste opstelling  door het 5e gevonden en een lange reeks overwinningen was daar 
het resultaat van, zodat dit elftal op slag konkurrent voor de hoogste plaats was. Deze sprint had kennelijk veel van de 
krachten gevergd en op het laatst moeston zij zich gewonnen geven.  
Ook het 6e heeft vanaf het begin hoog meegedraaid. Of hier nu de leeftijd een woordje ging meespreken of niet, in ieder geval 
moest dit elftal vlak voor het einde afhaken.  
Het 7e begon niet daverend, er werden in de eerste wedstrijden nog al wat punten verspeeld. Juist toen men ging twijfelen, 
werd de geest vaardig en de heren kregen het voor elkaar verder ongeslagen te blijven en daardoor het kampioenschap te 
behalen.  
Het 8e krijgt de poedelprijs van het jaar. Aan het begin van de regenperiode stond dit elftal bovenaan. Toen moest tweemaal  
worden aangetreden, juist toen een groot aantal blessures en andere omstandigheden er de oorzaak van waren, dat niet met 
het komplete elftal kon worden aangetreden. Een terugval was dan ook niet te voorkomen. Dat dit niet aan de invallers lag 
bewijst het feit, dat na enige wedstrijden de overwinningen weer regelmatig terugkwamen. Een hoge plaats op de 
kompetitieladder was het uiteindelijke resultaat.  
Hot 9e had geen hoge aspiraties, en speelde gewoon gezellig de kompetitie uit zonder kampioens- of degradatiezorgen.  
Hot 10e stond de laatste kompetitiedag 1 punt achter op de uitgespeelde nr. 1. Helaas, een nederlaag van 3-0 deed de 
feestvreugde teniet.  
Het 11e werd geplaagd door veel afschrijvingen, en het alsmaar weer spelers moeten afstaan aan hogere elftalIen. Toch 
menen wij, dat de stemming in het elftal prima bleef, hetgeen pleit voor de aanvoerder in het bijzondor en voor de spelers die 
altijd trouw op kwamen.  
Het 12e  gaf veel problemen. Helaas beschikton wij niet meer over voldoende veteranen en de frekwentie van de 
afschrijvingen van sommige speIers was wel wat hoog. Aangezien wij voor het riieuwe seizoen over nog minder veteranen 
kunnen beschikken, is het geen haalbare kaart meer om een speciaal veteranenelftal te formeren.  
Met de organisatie van het 1e, 2e en 3e elftal had de Seko geen direkte bemoeienissen; dit werd overgelaten aan de trainers.  
De resultaten zijn u al bekend. LENS 1 kon zich toch nog redelijk handhaven. LENS 2 heeft niet aan de verwachtingen 
voldaan. Het verwachte kampioenschap en daardoor een kans op promomotie bleef uit. Het 3e kon zich ternauwernood 
handhaven.  
De lange reeks afkeuringen gaf de Seko veel problemen. Veel werk werd voor niets gedaan, hetgeen nogal frustrerend 
werkte. Door de lange duur van de kompetitie, die niet eens werd uitgespeeld door veel elftallen, moesten wij besluiten enkele 
aktiviteiten na de kompetitie te annuleren. Het veteranentoernooi kon gelukkig wel doorgang vinden. In die periode stond de 
Seko nogal bloot aan kritiek. Het organiseren van vriendschappelijke wedstrijden had echter geen zin, omdat de velden 
praktisch onbespeelbaar waren. Zouden wij vriendschappelijk hebben kunnen spelen, dan had ook de kompetitie wel  
kunnen doordraaien. Overigens werkte de onderbezetting van de Seko niet stimulerend en wij waren blij als wij met het 
normale werk klaarkwamen.  
Over het materiaal hebben wij geen klachten gehoord. Het verloren gaan van materiaal was minimaal. Het eigen 
materialenhok was een grote verbetering.  
De kontakten met de aanvoerders waren prettig. Alle voorkomende problemen werden soepel opgelost, waarvoor nog onze 
dank. Wij hopen het volgend seizoen een zelfde medewerking te krijgen.  
In verband met het uitlopen van de kompetitie werd, zoals boven al werd vermeld, besloten alleen het Veteranentoernooi te 
laten doorgaan. Dit werd dankzij de organisator, de heer A. Bogisch, (en het goede weer) in alle opzichten een groot sukses. 
Hoewel wij in verhouding tot vorig jaar erg weinig een beroep behoefden te doen op de Juko, stond deze kommissie steeds 
klaar om ons te helpen, waarvoor wij langs deze weg nog eens onze dank betuigen.  
Dank ook aan iedereen, die op enigerlei wijze heeft medegewerkt om het werk van de Seko te helpen verlichten. 
Tot slot een ernstig beroep op alle leden. Bij het einde van het seizoen was de bezetting van de Seko toch wel 
onverantwoordelijk klein geworden. Voor het volgend seizoen moet er absoluut versterking komen. Laat uw gedachten 
hierover eens gaan.  
Namens de SEKO, 
J. van Wassem, 
secretaris.  
 
VERSLAG FKO 1974-75  
Het FKO is dit jaar regelmatig bij elkaar geweest. Alle posten werden zowel op rechtmatigheid als doelmatigheid 
gecontroleerd. Ook werd gecontroleerd of de posten in de juiste rubriek waren geplaatst on1 een juiste vergelijking met de 
begroting te kunnen maken.  
Door de enorme opbrengst van de toto konden met toestemming van het FKO extra investeringen worden gerealiseerd.  
Enige posten uit de jaarcijfers behoeven nadere toelichting.  
Op verzoek van de vergadering werd da opbrengst van de krantenactie expliciet op de balans vermeld. De post staat geboekt 
als een schuld aan de jura. De vraag is of dit de juiste benadering is, daar het bestaan van de jura op dit moment onzeker is 
en omdat een jura normaliter geen eigen budget heeft. De vergadering moet hierover beslissen.  
De post diverse baten en lasten verdient enige toelichting.  
Doordat het klubgebouw (nieuwe gedeelte) onder water kwam te staan is er schade ontstaan aan de vloerbedekking. Het 
bestuur besloot toen over te gaan tot tegels. Daardoor is de oude vloerbedekking in zijn geheel afgeschreven en werd  
een rond bedrag van f. 2000,-- opgenomen voor reparatie van vloer, deur, glas, e.d. In feite is het tegelwerk een onderdeel 
van de investeringen. Het FKO is met de penningmeester van mening dat een gedeelte toch bij diverse lasten moet worden 
geboekt.  
De opbrengst van het klubgebouw is tegengevallen. Vorig seizoen zijn er door het slechte weer 13 zondagen verloren gegaan.  
De inkoopsprijzen zijn omhoog gegaan, zonder dat de verkoopprijzen werden aangepast. Er werd een tekort gesignaleerd van 
ongeveer 1 ½ %. Dit is over het gehele seizoen constant zo geweest. De oorzaken moeten worden gezocht in de 
onervarenheid van de vrijwillige medewerkers. De glazen die boven de maat worden ingeschonken veroorzaken ook een 
tekort. Het gerucht dat de tekorten erg groot zouden zijn moet worden tegengesproken. Uit de boeken is dit niet gebleken. 
Verder zijn de kosten van het klubgebouw gestegen. Het gebruik van gratis verstrekkingen kwam op ongeveer f 50,--



(verkoopprijs) per week, hetgeen - gelet op het aantal medewerkers - redelijk geacht moet worden. Door de uitbreiding zijn 
enkele posten evenredig gestegen, o.a. afschrijvingen, onderhoud, schoonhouden en energie (gas,licht,water).  
Dit jaar is f 5000,-- betaald aan kosten van de schilder (plafond-ramen-granol).  
In de exploitatie staat een post van f 720,-- opgenomen voor wisselgeld. Dit is niet juist. De penningmeester moet dit 
veranderen en de post onderbrengen bij "waarborg" .De winst van het klubgebouw zal daardoor met f 720,-- stijgen. De 
Commissie rondjes komen ten laste van het Bestuur (interne representatie).  
De energiekosten worden volgens een bepaalde verdeelsleutel gewaardeerd in de verschillende rubrieken.  
Van de toto is alleen de kostenstaat bekeken en in orde bevonden. Inkomsten en uitgaven staan vast door dubbele controle, 
intern en bij de KNVB.  
Concluderend kunnen we zeggen dat de boekhouding goed verzorgd is en dat de resultaten mooi langs de begroting lopen. 
De liquiditeitspositie van de vereniging is gezond. De schuldpositie per balansdatum ligt binnen de grens. Voor volgend jaar 
moet nog rekening worden gehouden met de onroerend goed belasting. Voor zover bekend zal de gemeente echter een extra 
subsidie verstrekken van een gelijk bedrag.  
Een laatste opmerking is dat de post kruisposten niet in evenwicht is. Dit is het gevolg van overloop per balansdatum. Na 
bestudering van alle stukken willen wij als F.K.O. de vergadering gaarne voorstellen de penningmeester voor zijn financiële 
beheer décharge te verlenen.  
 
Het F.K.O.  
H.Houkes  
P. de Jongh  
C. van der Laan  
.  
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